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ACTA ASSAMBLEA GENERAL ORDINÀRIA 28/02/2020 

 
(...) 
 

2- Presentació i aprovació de l’informe de tresoreria del tancament de l’exercici 2019 i del pressupost de 2020. 
 
El Sr. Enric Blanch, pren el torn de paraula i exposa els números del tancament de l’any 2019, donen una 

pèrdua de 2.363,26 € i no de 2.877,87 € com s’havia calculat al pressupost amb la derrama. Aquests és aprovat 
per la totalitat de l’Assemblea.  

Seguidament es presenta el pressupost per a l’exercici de l’any 2020, s’explica que aquests estan ajustats al 

màxim, es posa una derrama de 375,63€ per aprovar el pressupost sense dèficit, degut a que aquest mes de 
febrer s’ha passat un rebut extraordinari amb la derrama. Aquests és aprovat per la totalitat de l’Assemblea.  

Pujada quota trimestral 

Degut a que en els últims anys no s’han apujat quotes (33€), aquest any 2020 tenim que fer una puja de la 
quota trimestral a 35€. El col·legi ja no pot assolir les pujades IPC de les despeses ordinàries que te el col·legi i 

el pressupost esta el mes ajustat i auster possible. Aquesta s’aprova per la totalitat de l’Assemblea. 
  
Derrama aplicada 2020 

Aquest any segons acord de junta de govern del dia 12 de desembre de 2019, es va acordar aplicar la derrama 
que es va aprovar a l’assemblea general ordinària, celebrada el 13 de maig de 2019. En l’assemblea es va 
presentar el pressupost per l’exercici 2019 el mes ajustat possible, tot i això es va contemplar una derrama, per 

tal d’ aprovar el pressupost sense dèficit. Tot i que en els darrers anys es contemplava aquesta derrama, però 
es feia tot el possible per no aplicar-la, i així es passava d’un any a l’altre. No obstant, aquest any vista la 
precarietat econòmica del col·legi ens vam veure amb l’obligació de tenir que fer-ho. És per això que durant la 

primera quinzena del mes de febrer del 2020, es va girar un rebut a cada col·legiat de 30 € sota aquest 
concepte. Creiem que amb aquesta derrama, aconseguirem fer front a les despeses ordinàries del col·legi i 
poder seguir lluitant per el nostre col·legi i la nostra professió. 

 
Noves col·legiacions 
Les noves col·legiacions la quota inicial d’ingrés per a nous col·legiats durant el 2020 serà de 50€.  Aquesta 

s’aprova per la totalitat de l’Assemblea. 
 

Col·legiats atur 
Els col·legiats en situació d’atur, aplicar un descompte en la quota col·legial, se’ls quedarà una quota de 20€ el 
trimestre. Els col·legiats que s’hi vulguin acollir hauran de documentar la seva situació d’atur, amb les 

corresponents renovacions, si no automàticament es tornarà a la quota col·legial normal 35€ trimestre. Aquesta 
s’aprova per la totalitat de l’Assemblea. 
 

No exercents 
Els col·legiats No Exercents Jubilats, se’ls aplica una bonificació quedant un sol pagament de 40€ anuals.  
Aquesta s’aprova per la totalitat de l’Assemblea. 

 

 

3- Gestió Consejo de Colegios 

 
Pren el torn de paraula la Degana Sra. Eugènia Franch Nicolàs, exposa que Durant l’exercici 2019, el Consejo 
General va fer dues reunions al març i al desembre. El Col·legi de Girona, va delegar el vot al Sr. José García 

Penas, Degà del Col·legi de la Coruña. Hem fet el pagament de les quotes corresponents al 2019 un total de 
352,80€. L’actual composició de la Junta del Consejo, fa que no hi hagi agilitat amb els temes que es proposen i 
no donen sortida a propostes de millora que reben per part dels col·legis que en formem part. 

 Estatuts Consejo estan desfasats. 
 Web no ni ha. 

 Memòria d’activitats i econòmica no ni ha. 

 Conveni Cadastre. Modificació Formulari 
 Subvencions BIM. No han recorregut per poder optar a les ajudes als Consells i col·legis. 

 Modificació RD 235/2013 Certificació Energètica. No han fet cap actuació per modificar eliminació “otros  
            tecnicos habilitados” 

 Renovació càrrecs és cada 4 anys el 100% i hauria de ser cada 2 anys el 50%. 
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Aquesta inactivitat fa que col·legis no estiguin dins del Consejo com : Tarragona, Lugo, Pontevedra, Ourense... 

I això no pot ser. També ho fa que el President actual del Consejo es d’edat avançada i esta desfasat 
tecnològicament, vista la seva passivitat, i que hi ha un grup nou de joves Degans de diferents col·legis amb 
ganes de treballar per la professió i proposem forçar la renovació de junta del Consejo en un 50% per activar 

aquesta la nostra professió. S’acorda per la totalitat de l’assemblea. 
 

4- Col·legiats Honorífics. 

 
S’aprova per unanimitat que els col·legiats que per motiu d’edat es van jubilar el passat any 2019, passin a ser 
col·legiats honorífics(...) 

 
5-Informe de la Presidència.  

 
Pren el torn de paraula la Degana Sra. Eugènia Franch Nicolàs, exposa que tot i la difícil situació que esta 
passant el país, el col·legi treballa per poder defensar la professió que resulta afectada per tota una sèrie de 

noves lleis a fi i efecte d’unificar els professionals a l’àmbit de la Comunitat Europea ho treballem conjuntament 
amb la resta de col·legis professionals inscrits dins de l’Associació Intercol·legial dels Col·legis Professionals de 
Catalunya. I fa una exposició del que ha estat la memòria d’activitats de l’exercici 2019. 

 
6- Torn obert de paraules. 

 

Un col·legiat proposa fer actuacions envers a les feines que es poden fer o no, que no sigui depenent de 
l’ajuntament que s’acceptin o es rebutgin les feines. Se l’anima a poder formar part de la Junta del col·legi i 
poder treballar aquests temes amb el Consell de Catalunya i Consejo. 

S’anima als assistents que s’impliquin mes amb el col·legi i puguin optar estar dins de la Junta per fer també 
grups de treball, si es forma un grup amb gent mes jove que estant mes actualitzats i al dia de les necessitats i 
inquietuds de la nostra professió i així poder tenir una millor representació. Valorem molt positivament la nova 

entrada al Col·legi de Barcelona de nova gent i tenen moltes idees de millora, i poc a poc van realitzant, 
necessitem un bon equip que puguem treballar tots junts.  
 

A les 20:55h. la Sra. Degana aixeca la sessió, de la qual cosa, com a secretari en dono fe, amb el vist i plau de 
la Sra. Degana. 

 
Girona, 28 de febrer de 2020 
 


